



Studierådsmötesprotokoll 2017-03-22

| | | |
|-----------------|--------------------|-----------------------|
| Närvaro: | Oscar Sigurdsson | Studierådsordförande |
| | Julia Baeza | Studierådssekreterare |
| | Måns Ansgariusson | |
| | Rasha El-Manzalawy | |
| | David Nyman | |
| | André Hedesand | |
| | Elsa Schröder | |
| | Amelia Andersson | |
| | Hannes Åström | |
| | Henrik Olsson | från punkt 9 |
| | Emil Aminy | från punkt 9 |
| | Marcus Lissner | från punkt 9 |

- | | | |
|----|---|--|
| §1 | OFMÖ | Studierådsordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet öppnat kl 12:10. |
| §2 | Tid och sätt | Tid och sätt godkändes. |
| §3 | Adjungeringar | Inga adjungeringar. |
| §4 | Godkännande av dagordningen | Mötet beslöt att godkänna dagordningen. |
| §5 | Föregående mötes protokoll | Mötet beslöt att godkänna protokoll från 2017-02-22. |
| §6 | Information från Externa Representanter | Programledningsmöte har hållits och alla kurser kommer byta namn, så att alla kurskoder har samma format. De nya namnen kommer bestå av 4 bokstäver och 2 siffror. |
| §7 | Meddelanden | Det är Datasektionens jubileum nästa vecka. |
| §8 | Valärenden och nomineringar | Följande personer kandiderade till funktionär i Studierådet mandatperioden 2017-03-22 – 2017-06-30: <ul style="list-style-type: none">• Elsa Schröder, dat14esc. Mötet beslöt att välja Elsa Schröder till funktionär mandatperioden 2017-03-22 – 2017-06-30. |
| §9 | SI i linjär algebra | Alla var positiva till denna idé och då det inte bara är Data som vill ha detta vore det en bra idé att dra detta tillsammans med en annan sektion. I slutändan är dock detta upp till programledningen. Ett förslag är att dra i egna SI-möten under våren för att undersöka intresse. |



- §10 Nya spår för endim På mötet var många tveksamma till om Matematik institutionens förslag att göra om Endimensionell Analys, B-spåret, till två olika spår, ett svårare och ett lättare, verkligen kommer göra att fler klarar matten. Helt okej att de skapar ett svårare spår för till exempel I och de program som läser mycket matte senare, men det får inte bli att endimen blir för standardiserad då det gör att elever ej lär sig utan bara kan några specifika saker utantill.
- Förslag att göra om rättningsmallarna på tentan så man kan få mer delpoäng alternativt lägga in mer seminarium med tentafrågor togs upp. Att alternativ som även diskuterades var att göra om tentan så den består av 2 delar en med lättare frågor som endast kan ge än trea och en del för de som är intresserad i de högre betygen.
- §11 Studiekvällar Det bör finnas mer möjligheter att få hjälp och det borde vara tydligare vilka som är där för att hjälpa till. Studiekvällarna borde strukturera upp mer, ett förslag var att ha seminarium liknande träffar under studiekvällarna, lett av någon i studierådet. Dock väldigt viktigt att den som leder något sådant ser till att alla hänger med, annars ger det inget. Under denna läsperiod vore detta mest intressant för LinAlgen(FMA420), AlgoDaten(EDAF05) och MatStaten(FMS035).
- §12 Uppföljning Inget.
- §13 Avslutade kurser Avancerad websäkerhet: Kursen är jättebra, men uppläget är för ihoptryckt. För att lösa detta togs förslaget upp att Uppgifterna för betyg 3 skulle kunna lämnas in förre jul och de för 4 och 5 efter jul.
Linjära System: Finns inga lösningar på extentorna, vilket är dåligt.
Fotonik: Tentan var jobbig då det kändes som många frågor handlade om samma område.
Datortekniken: Problem med handledare, endast vissa kan alla labbarna, vilket leder till att alla handledare ej kan godkänna alla labbar. Dessutom försvinner de viktiga delarna i mängden då labbarna är så stora. Vissa handledare dum förklarade eleverna som ställde frågor och ville ofta inte svara på frågorna.
- §14 Pågående kurser Skippas på grund av tidsbrist.
- §15 Övrigt Finns en möjlighet att starta fler kurser i websäkerhet om det finns intresse bland eleverna. Ett förslag som togs upp var att det vore intressant med en säkerhetskurs från projektledarens perspektiv, där frågor så som hur vet man att programmeraren som skapar programmet inte skapar en bakdörr in i det.
- §16 OFMA Mötesordförande Oscar Sigurdsson förklarade mötet avslutat kl



13:00.

Vid protokollet

Justeras

Julia Baeza
Studierådssekreterare

Oscar Sigurdsson
Studierådsordförande